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Sülysáp Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 

 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. május 15-én 17.00-kor 
megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Cseri Péter alpolgármester, Balog Mónika, Dr. 
Gebauer Béla Józsefné, Katus Norbert, Pálinkásné Petik Éva, Szücsi Csaba települési 
képviselők, később érkezett: Horinka László polgármester 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző, Seprősné Cseri Ágota adó- és pénzügyi 
irodavezető 
Meghívottként: Katonáné Barna Zsuzsanna a KLIK Nagykátai Tankerületének 
igazgatója, Szmodics Róbert kapitányságvezető, Naszvadi Gábor őrsparancsnok, 
Szvitek Melinda a Sülysáp Környéki Szociális Szolgáltató intézményvezetője, 
Tarnavölgyi László a WAMKK intézményvezetője, Füles József a TÁVÜSZ Kft. 
ügyvezetője, Varró Erika a Sülysáp Környéki Szociális Szolgáltató szakmai vezetője, 
Mészáros Mónika családgondozó, Petrus Nikolett családgondozó, Ráczné Fekete 
Orsolya szociális és gyámügyi ügyintéző,  
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 
Cseri Péter alpolgármester: Szeretettel köszöntök minden megjelentet az májusi munkaterv 
szerinti ülésünkön. Külön köszöntöm Katonáné Barna Zsuzsannát a Nagykátai Tankerület 
igazgatóját, Szmodics Róbert alezredes urat, a Monori Rendőrkapitányság vezetőjét, Naszvadi 
Gábor százados urat, a Sülysápi Rendőrőrs parancsnokát, és természetesen a megjelent 
intézményvezetőket és kollégákat.  
Polgármester úr egy kicsit késik, ezért én kezdem az ülés vezetését. Kecser István szintén 
jelezte késését, Farkas Ferenc pedig nem tud a mai ülésen részt venni. Megállapítom, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes: 9 tagból 6 jelen van; az ülést megnyitom. Aki eddig nem 
tette meg, azt kérem, hogy a telefonját kapcsolja ki vagy némítsa le.  
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek javaslom Pálinkásné Petik Éva és Szücsi Csaba 
képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Pálinkásné Petik 
Éva és Szücsi Csaba települési képviselőket jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztotta. 
 

Cseri Péter alpolgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirend elfogadására teszek 
javaslatot, amit kiegészítenénk az utólag kiküldött előterjesztésekkel. Van-e valakinek más 
javaslata még a napirendhez?  
Szücsi Csaba ESZB elnök: Az első napirendhez kapcsolódó előterjesztésben az szerepel, 
hogy a polgármester úr szóban fog tájékoztatni bennünket, ezért azt hagyjuk az ülés végére. 
Cseri Péter alpolgármester: Amikor polgármester úr megkért, hogy helyettesítsem, 
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beszéltünk erről, semmi olyan esemény nem történt, amiről be kellene számolnia, ezért emiatt 
nem szükséges a sorrendet módosítani. 
Balog Mónika: Én azt javasolom, hogy a távolabbról érkezett vendégeinket vegyük előre. 
 
A nyilvános ülés napirendje: 
1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Fiókkönyvtár megszüntetésének kezdeményezése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ A helyi közrend, közbiztonság 2013. évi helyzetéről szóló beszámoló megtárgyalása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat 2013. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Beszámoló a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2013. évi ellátásáról 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ TÁVÜSZ Kft. 2013. évi egyszerűsített éves beszámolója 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár igazgatójának megválasztása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Gyalogátkelőhelyek szabályossá tételére vonatkozó kötelezés 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

9./ Az önkormányzati lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről és 
elidegenítéséről szóló önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Szolgálati bérlakás (Szent István tér 17/a.) bérlőkijelölés ügye 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Sülysáp Környéki Szociális Szolgáltató támogatási kérelme az Erzsébet táborhoz 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ Egyebek 
 
Cseri Péter alpolgármester: Aki egyetért a napirenddel, kérem, szavazzon. 

 
Ügyrendi döntés 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 

 
1. NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
 
Cseri Péter alpolgármester: Mint már említettem, beszéltem erről a napirendről a 
polgármester úrral, és semmi rendkívüli vagy különös esemény nem történt. Aki elfogadja a 
tájékoztatót kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

57/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 
előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
2. NAPIRENDI PONT 
Fiókkönyvtár megszüntetésének kezdeményezése 
 
Cseri Péter alpolgármester: Felkérem az OMSB elnökét, hogy adjon tájékoztatást a 
napirendről. 
Katus Norbert OMSB elnök: Az iskolák átszervezésével új helyzet alakult ki. A Szent 
István Általános Iskolában eddig nem vált külön a könyvtár, a városi könyvtár egy 
fiókkönyvtárt üzemeltet ott, ami iskolakönyvtári funkciókat is ellát. Nagyon alacsony a 
látogatottsága ezért nem indokolt a közkönyvtári funkció fenntartása. Ez már tavaly is 
felmerült, a szétválást Tarnavölgyi László igazgató úr is támogatja, hiszen nem szerencsés ez 
a kettős helyzet. A könyvtárosnak is olyan szakmai feladatokat kellene így ellátnia, amihez 
nincs végzettsége, és a sok éves tapasztalat nem pótolja a szakmai felkészültséget. A javaslat 
az, hogy a tanév végével - oly módon, hogy a tankerületnek is legyen ideje reagálni - 
szüntessük meg a fiókkönyvtári ellátást. A jelenlegi könyvtáros kolléganő a városi 
könyvtárban teljesítsen szolgálatot, az iskolakönyvtárost pedig biztosítsa a KLIK. A 
könyveket ingyenesen átadnánk használatba, ha ezzel tudjuk segíteni az iskolakönyvtár 
felállását. Csináljunk egy átfésülést, mi az, ami ott felesleges, de itt jó lenne. Kijelöljük a 
személyeket, akinek a feladata lesz eldönteni, hogy mi maradjon, és mi kerüljön át a központi 
könyvtárba. Ha az iskola a teljes készletre igényt tart, akkor az is megoldható. 
Katonáné Barna Zsuzsanna tankerület-igazgató: Ezért vagyok itt, hiszen nyilván a 
könyvállomány egy jelentős értéket képvisel, nagyon nagy segítség lenne, ha az intézmény a 
könyveket teljes egészében vagy részben megkapná. Nálunk magának a KLIK-nek van 
alapító okirata, az iskolának pedig szakmai dokumentuma. Az van benne, hogy az iskolai 
könyvtári feladat a település könyvtárával együttműködésben valósul meg. A dokumentum 
módosítása csak ősszel lehetséges, ami ide is elkerül véleményezésre. Bármennyi könyv 
marad is ott, annak örülünk, mert a szervezeti egységünk egy állománnyal indul, azonban az 
sem baj, ha az állománynövekedéshez marad hely. Nyilván, ha a könyvtáros eljön onnan, 
akkor ezt a helyzetet tudom kezelni. Az a kérésem, hogy ha olyan döntés születik, hogy 
átadnak könyvet, olyan megállapodást kössünk, hogy a hatás és jogkörök, illetve a felelősség 
megállapítható legyen belőle. Maximálisan együttműködöm, utána az iskolában megoldjuk a 
helyzetet, de azt megköszönöm, ha nem a nulláról kell indulni. 
Cseri Péter alpolgármester: Ahogy az elnök úr is elmondta, ez belefér, egyeztetéseket 
folyatatnak majd az érintettekkel. 
Katus Norbert OMSB elnök: A határozati javaslatot javasolom kiegészíteni azzal, hogy 
átvizsgálás után ingyenes használatba átadjuk a könyveket. 
Cseri Péter alpolgármester: Egyet tudtok ezzel érteni? Kérem a jegyző asszonyt, hogy 
fogalmazza bele a határozatba az elhangzott javaslatot. Aki egyetért az elhangzottakkal, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

58/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ kezdeményezi a Wass Albert Művelődési Központ és 

Könyvtár Sülysáp, Dózsa Gy. u. 110. szám alatti 
fiókkönyvtárának megszüntetését, azzal, hogy az ott levő 
könyvállománynak a KLIK Nagykátai Tankerületével 
egyeztetett részét az intézmény ingyenes használatába 
átadja, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, az 1997. évi CXL. törvény 67. §-
ában foglalt miniszteri vélemény kikérésére és a 
Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Nagykátai 
Tankerületének tájékoztatására. 

Határidő: 2014. szeptember 1. 
Felelős: polgármester 

 
/17:20 Katonáné Barna Zsuzsanna tankerület-igazgató távozik az ülésről./ 
 
3. NAPIRENDI PONT 
A helyi közrend, közbiztonság 2013. évi helyzetéről szóló beszámoló 
megtárgyalása 
 
Cseri Péter alpolgármester: Mindenki olvashatta a beszámolót; alezredes urat kérem, hogy 
néhány szót fűzzön a leírtakhoz. 
Szmodics Róbert kapitányságvezető: Tisztelt képviselők, ami nóvum a beszámolóban, az a 
bűnügyi statisztika. A kapitányság és Sülysáp tekintetében százas nagyságrendű regisztrált 
bűncselekmény-csökkenést tartalmaz. Az eddig feldolgozott statisztikai adatlapokat 
tartalmazza, viszont hiteles. A helyi adatbázis csak pillanatnyi adatokat tartalmazott, 
eltéréseket mutathatott az egyes lekérdezések időpontjában. Az elkövető kézre kerülése ezt 
befolyásolta, ami az új rendszerben már nem áll fenn. Van még egy további jellemzője: az 
elkövetés helyét és a rendőri eljárások adatait is tartalmazza. Adott esetben egy másik szerv, 
másik kapitányság, ha felderíti egy bűncselekmény elkövetői körét, ezeket eljárás alá vonja, 
megkérdezik hol követtek el bűncselekményeket, és amikor az adatlapot kitöltik, ezeket a 
településeket, így pl. Sülysápot is feltüntetik benne. Emiatt olybá tűnik, mintha növekedés 
lenne, de ténylegesen csak az átfogóbb adatgyűjtés miatt van így. Ez a fajta torzító hatás a 
számokban megjelenik, de a beszámolóban található adatokat kell hitelesnek tekinteni, 
valójában csökkenés van. Megjelenítettük a kiemelt bűncselekményeket is, bizonyos 
bűncselekményfajtáknál duplázódás mutatkozik.  
Összességében még kiemelném, hogy az itt regisztrált elkövetések száma is csökkent. Az új 
Büntető Törvénykönyv tavaly lépett hatályba, aminek vannak előnyei és hátrányai is. 
Konvertálni kellett a bűncselekményeket a számok világába. Összevontak vagy részekre 
szedtek bűncselekményeket. Az ütköztetés minősítés vonatkozásában könnyebb a parancsnoki 
feladat, ugyanakkor több bűncselekményt lehet felróni az elkövetőnek, súlyosabb büntetést 
lehet kiszabni. Szemantikailag is változott a törvény: erőszakos és vagyon elleni 
bűncselekményekre osztották az elkövetéseket, ezeknek az adatait is kimutattuk, mindkettő 
esetében javultak a felderítési számok. Kiemeltük a jelentősebb bűncselekményeket, 
amelyekben eredményeket értünk el, minden olyan jellegűt, ami a vagyon elleni 
elkövetésekhez kapcsolódik. Kimutattuk a feldolgozott büntetőeljárások mennyiségét, a 
számokat nem ismételném meg. Nagyon sok bűncselekményt felderített a rendőrőrs. A 
bűnmegelőzésre is nagy hangsúlyt fektettünk, egy kiemelt munkatársnő az ehhez kapcsolódó 
feladatokat ellátta. A kapitányság teljesítménye egyenletesnek mondható. Közterületi 
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vonatkozásban óraszámcsökkenést tapasztalhattak. Sok jogszabály módosult egy éven belül, 
de a teljesítmény egyben értékelve egyenletesnek mondható. Bevezették az úgynevezett 
HIKK-rendszert, melynek lényege az, hogy hitelesített statisztikai adatokat tartalmaz. 
Régebben adatok sajnos duplikálódhattak is, ezt az új rendszer kiküszöböli. Az idén még nem, 
de ez év végére, illetve 2016-ra biztosan már pontos adatokat mutatnak a közterületi ellátás 
óraszámai, valamint reális képet kapunk az intézkedés minőségét illetően is. Amit még 
kiemelnék, az a közlekedési ellenőrzések ügye, amelyeket gyakorlatilag folyamatosan 
végzünk, közösen, több rendőr jelenlétével. Közlekedésbiztonsági szempontból csökkenés 
látható, az építkezés a közlekedés biztonságára jó hatással van. A 31-es út gondjait ismerjük, 
kezeljük. Mindebben fontos szerepe van az önkormányzat és a polgárőrség 
együttműködésének is. Köszönöm a figyelmüket, ha van kérdésük, megválaszoljuk. 
Cseri Péter alpolgármester: Az előállítások száma csökkent, azért mert nem lehet 
előállítani, vagy abszolút csökkent? 
Szmodics Róbert kapitányságvezető: A HIKK-módosítás miatt csökkent, de ha megnézzük 
a helyszíni bírságok, szabálysértések számát, ott emelkedés van. Nagyon sokszor élnek a 
kollégák a statáriális eljárással. A rendőri intézkedések elleni panaszok száma csekély, de van. 
Vannak jogi szervek, amelyek ezzel foglalkoznak, ezért rendkívül óvatosan kell a személyi 
szabadság korlátozásával bánni. Sokszor egy helyszíni bírsággal nagyobb eredményt érünk el. 
A helyszíni bírságok számának tekintetében nagy volt a növekedés. Ezek a szankcionálások a 
bűnelkövetőkre is hatással vannak. Ha látják a rendőri jelenlétet, az visszatartó erejű. Nem 
csak közlekedési szabálysértés van, hanem közterületi vizelés, szemetelés, prostitúció, ez is 
helyszínen bírságolható. Nagyon sokrétű ez a tevékenység. 
Cseri Péter alpolgármester: Lehet azt mondani, hogy a kapitány úr filozófiáját átvette a 
helyi rendőrőrs? 
Szmodics Róbert kapitányságvezető: Ez nem csak az én filozófiám, hanem egységessé kell 
tenni. Az idő múlásával a bíróság egyre rövidebb büntetést tud kiszabni. Az ügyvédek dolga 
az idő húzása. Vannak büntetéskiszabási szempontrendszerek, amelyeket be kell tartani. 
Prostituált helyszíni bírsága 50 ezer forint, mert nem éri meg neki olyan helyen folytatni a 
tevékenységet, ahol tudja, hogy ellenőrzésre számíthat. 
Dr. Gebauer Béla Józsefné: A felderített és felderítetlen események arány milyen? 
Szmodics Róbert kapitányságvezető: Benne van az anyagban. A lakosság gyakran hiszi azt, 
hogy azzal a közbülső határozattal, amit kapnak le is van zárva az ügyük, vagyis a rendőrség 
nem csinál semmit. Az utófelderítésben a rendőrségi munkának nagyon nagy szerepe van. Az 
új Btk. az elévülési időt 5 évre növelte. Ha 5 éven belül valamilyen információ a rendőrség 
birtokába jut, akkor elő lehet venni, és jó esetben akár felderítettnek lehet tekinteni. Ez a 
számokban is folyamatosan tükröződni fog, a jövő évi beszámolóban fogunk reális számokat 
látni. A 33 % nem rossz, mert a Monori Rendőrkapitányságé a legnehezebb terület: 6 
rendőrőrs van, óriási terület tartozik hozzánk. Ez összesített felderítési adat, ennyi a 
feldolgozott statisztikai adatlap. A saját nyilvántartásunk alapján 45 % a felderített ügyek 
aránya. Ezt a statisztikát a BM adja, ez publikálható. 
Szücsi Csaba ESZB elnök: A mezőőri szolgálattal milyen az együttműködés? 
Szmodics Róbert kapitányságvezető: Hat hónapot kell várni, mire értékelhető véleményt 
tudunk adni, a valós együtt működés még csak egy negyedéves. Ha kívánják, ősszel eljövök, 
és tájékoztatom a testületet, a többi településen is most indul. A szerződés a mi esetünkben 
már létre is jött.  
Cseri Péter alpolgármester: Mostanában nem látom a nagy autót körözni. 
Naszvadi Gábor őrsparancsnok: Visszakaptuk a járőrkocsit. Talán hamarosan kapunk egy 
új járművet, hiszen sikerült 90 ezer km-t beletenni egy év alatt.  
Katus Norbert OMSB elnök: A helyi rendőrőrs létszámáról mit lehet tudni, mi várható a 
körzeti megbízott ügyében? Az iskolarendőr is kiesett. 
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Szmodics Róbert kapitányságvezető: A létszám nem fog változni. A rendőrség létszáma 
adott. Minden afelé mutat, hogy a nőket szülés után próbálják visszaterelni a munkába. A 
kolléganő szerintem hamar úgy fogja látni, hogy kevés a jövedelme, és hamarosan visszajön 
dolgozni. Néhány hónapot a rendőrőrs kibekkel, ha nem, akkor adunk segítséget. Az őrsöket 
nem hagyjuk magukra, ha kell, másik kapitányságról adunk segítséget. 
Katus Norbert OMSB elnök: A betöréses lopások száma emelkedett; ebbe a külterületi 
lopások beleszámítanak? Úgy érzem ez hullámszerű. Átvonuló csoportokról vagy helyből 
származó elkövetőkről beszélhetünk?  
Naszvadi Gábor őrsparancsnok: Sülysáp küzd a Tápió-vidékkel, a bűncselekményeket 80 
%-ban átutazó bűnelkövetőkhöz lehet kötni. Nagykáta és Gödöllő eredményesebb nálunk, 
hiszen amikor az ott lakó, dolgozó bűnözőket elkapják, kiderül, hogy más településeken is 
működtek. Vannak hullámok, amikor meglepik a települést, utána hónapokig nem történik 
semmi. Most jó néhány elkövető ül, akik sok településen működtek. 
Katus Norbert OMSB elnök: A helyi droghelyzetről lehet-e beszélni? 
Naszvadi Gábor őrsparancsnok: Ez ügyben folyamatosan tesszük a lépéseket. Fogyasztói 
szinten néha van miről beszélni, terjesztői szinten is néhány személyről tudunk, de a 
közeljövőben mindenképpen lépni kell. 
Cseri Péter alpolgármester: A három bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja a 
beszámolót. Javasolom, hogy csatlakozzunk a bizottságokhoz és fogadjuk el mi is. Aki 
egyetért az elhangzott javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

59/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 13. § (1) 17. pontja, valamint a Rendőrségről szóló 1994. 
évi XXXIV. törvény 9. § (2) bekezdése alapján a Sülysápi 
Rendőrőrs 2013. évi munkájáról szóló beszámolót – munkájukat 
megköszönve – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Cseri Péter alpolgármester: Köszönöm a beszámolót, az alezredes és a százados úr 
munkáját. 
 
/17:50 Horinka László polgármester megérkezik az ülésre, Szmodics Róbert 
kapitányságvezető és Naszvadi Gábor őrsparancsnok távozik az ülésről./ 
 
Cseri Péter alpolgármester: A továbbiakra átadom az ülés vezetését a polgármester úrnak. 
Horinka László polgármester: Köszöntök mindenkit, és elnézést a késésért. 
 
4. NAPIRENDI PONT 
Beszámoló a családsegítő és gyermekjóléti szolgálat 2013. évi 
tevékenységéről 
 
Horinka László polgármester: Az ESZB és az OMSB tárgyalta, elfogadásra javasolták. 
Szóbeli kiegészítés van-e?  
Szvitek Melinda intézményvezető: Köszönöm nincs. 
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Horinka László polgármester: Kérdés, hozzászólás? Úgy látom nincs, de ezen nem is 
csodálkozom, hiszen egy nagyon részletes, mindre kiterjedő beszámolót kaptunk, köszönjük 
szépen. Aki elfogadja a beszámolót, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

60/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 13. § (1) 8. pontja, a szociális igazgatásról 
és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 86. §-a, 
valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról 
szóló 1997. évi XXXI. törvény (Gyvt.) 94. § (1)-(2) bekezdése 
alapján a Sülysáp Környéki Szociális Szolgáltató (korábbi 
nevén: Sülysáp Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat) 2013. évi munkájáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: intézményvezető 

 
5. NAPIRENDI PONT 
Beszámoló a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok 2013. évi 
ellátásáról 
 
Horinka László polgármester: Szóbeli kiegészítés van-e a beszámolóhoz?  
Ráczné Fekete Orsolya ügyintéző: 2013. január 1-től megalakultak a járások, az ideiglenes 
hatályú elhelyezést, a védelembevételt, az iskoláztatási támogatás szüneteltetését és 
felfüggesztését elvitték tőlünk. Ezzel a jegyzői gyámhatósági feladatokat lefejezték, nagyon 
nehézkesen haladunk, nem nagyon tudunk szankcionálni. A gyermekjóléti szakaemberek még 
évekig fognak vitatkozni arról, hogy ez az átalakítás jó volt-e. Ebben a helyzetben vagyunk.  
Horinka László polgármester: Kérdés, hozzászólás van-e? Ezt a beszámolót az ESZB 
tárgyalta, elfogadásra javasolja. Aki egyetért a beszámoló elfogadásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

61/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
gyermekek védelméről és gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 
XXXI. törvény 96. § (6) bekezdése alapján a gyermekjóléti és 
gyermekvédelmi feladatok 2013. évi ellátásáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
/18:00 Szvitek Melinda intézményvezető, Varró Erika szakmai vezető, Mészáros Mónika 
családgondozó, Petrus Nikolett családgondozó és Ráczné Fekete Orsolya szociális és 
gyámügyi ügyintéző távozik az ülésről./ 
 
6. NAPIRENDI PONT 
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TÁVÜSZ Kft. 2013. évi egyszerűsített éves beszámolója 
 
Horinka László polgármester: PTÜB tárgyalta, elfogadásra javasolja. A cég könyvelője 
házon belül van, ha szükséges, bejön és válaszol a kérdésekre. A bizottsági ülésen nem volt 
semmi külön megjegyzés hozzá. Kérdés? Kiegészítés? 
Füles József ügyvezető: Van egy számszaki, a törvény által meghatározott beszámoló, amely 
csak számadatokat tartalmaz, a társaságunk a mérleg szerint nyereséggel zárt. A szöveges 
beszámolóban az én vezetésem alatt történt eredményeket foglaltam össze. A zöldterület 
karbantartásra vonatkozó táblázatot szintén csatoltuk, azokat a területeket tartalmazza, amit 
nekünk kell karbantartani. Egyebet nem fűznék hozzá, de készséggel válaszolok a kérdésekre. 
Balog Mónika: Most már közel egy éve vagy itt; mennyire fogadnak el a dolgozók, érzel-e 
feszültséget? 
Füles József ügyvezető: A munkatársak elismernek, elfogadtak, sokat beszélgetek velük. 
Természetesen feszültségek akadnak, amikor a filozófiámat akarom elfogadtatni. A társaság 
igyekszik hatékonyan működni. 
Balog Mónika: Voltak szóbeli és írásbeli figyelmeztetések; megvolt a foganatja? 
Füles József ügyvezető: Igen, azóta nem tapasztaltam hasonló dolgokat. Folyamatos a 
kontroll, figyelem a kollégákat, a gépjárműmozgásokat. 
Horinka László polgármester: Örülök, hogy a beszámolót fényképekkel is illusztráltad, 
hogy az olyan képviselők is lássák a változásokat, akik nem gyakran fordulnak meg ott. A 
hatalmas mennyiségű fa, a fűtésszerelés, és a rengeteg építési törmelék is eltűnt. Ezek nagyon 
jó és előremutató dolgok voltak. Beszéltünk a virágszigetekkel kapcsolatos problémáról, 
úgyhogy reményeim szerint még ebben a negyedévben lesz erre megoldás. Aki elfogadja a 
TÁVÜSZ Kft. beszámolóját, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

62/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 
TÁVÜSZ Kft. (székhelye: 2241 Sülysáp, Szent István tér 1.; 
cgj.: 13-09-067737) képviseli: Füles József ügyvezető) legfőbb 
szerve a Társaság 2013. évi Egyszerűsített éves beszámolóját a 
Ptk. 3:109. §-a alapján jóváhagyja. 
Határidő: 2014. május 31. 
Felelős: polgármester,  

 
7. NAPIRENDI PONT 
Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár igazgatójának 
megválasztása 
 
Horinka László polgármester: Egy érvényes pályázat volt, Tarnavölgyi Lászlóé, aki most is 
jelen van. Kérdezem, hogy hozzájárulsz-e a pályázat nyilvános ülésen való tárgyalásához?   
Tarnavölgyi László intézményvezető: Igen. 
Horinka László polgármester: Köszönjük. A bíráló bizottsági feladatokat - egy szakmai 
szervezet, illetve szakszervezet egy-egy delegáltjával kiegészítve - az OMSB látta el. Mi volt 
a bizottság álláspontja? 
Katus Norbert OMSB elnöke: A bizottság eredményesnek ítélte a pályázatot, és 
egyhangúlag támogatta, javasolja Tarnavölgyi László megválasztását. 
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Horinka László polgármester: Lacit, munkáját ismerjük, de ha bárkinek kérdése van hozzá, 
vagy éppen neked van hozzáfűzni valód, itt a lehetőség. 
Tarnavölgyi László intézményvezető: Köszönöm a bizalmat, folytatjuk a munkát. 
Horinka László polgármester: Mielőtt az érdemi döntésre rátérnék, szeretnék egy előzetes 
döntést kérni az intézményvezetői pótlékról. A minimum 225 %, az alap 20 ezer forint, ez a 
100 %. A közalkalmazotti táblázat miatt a vezető bére gyászosan kevés. Eddig 300 % volt a 
pótlék.  
Katus Norbert OMSB elnök: A bér a sok nyűg és hétvégézés mellett tényleg nem sok, ezt 
egy nyugisabb állásban is meg tudná keresni egy ilyen végzettségű ember. Én támogatnám az 
emelést. Legyen 400 %! 
Horinka László polgármester: Ha támogatjátok, erről kérnék egy szavazást, és majd 
beépítjük az érdemi döntésbe. Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy a WAMKK igazgatójának 
vezetői pótlékát 400 %-ban állapítsuk meg, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Wass 
Albert Művelődési Központ és Könyvtár igazgatójának vezetői 
pótlékát a pótlékalap 400 %-ában állapítja meg. 

 
Horinka László polgármester: Az érdemi részre térve: a szavazás titkosan történik, ezért az 
SZMSZ alapján először egy szavazatszámláló bizottságot választunk. Javasolom, hogy a 
szakbizottság, az OMSB tagjai töltsék be ezt a feladatot.  
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Katus Norbert, 
Dr. Gebauer Béla Józsefné és Pálinkásné Petik Éva települési 
képviselőt a szavazatszámláló bizottság tagjának megválasztotta. 

 
Horinka László polgármester: Felkérjük a bizottság tagjait, hogy válasszanak elnököt 
maguk közül, és bonyolítsák le a szavazást, aminek idejére szünetet rendelek el.  
 
/18:10-18:20 szünet, titkos szavazás lebonyolítása./ 
 
Horinka László polgármester: Folytatjuk az ülést, megkérem a bizottság elnökét, ismertesse 
az eredményt. 
Katus Norbert OMSB elnök: 7 érvényes szavazat érkezett, melyek egyhangúlag támogatták, 
és bizalmat szavaztak Tarnavölgyi Lászlónak. 
Horinka László polgármester: Köszönöm, kihirdetem a döntést: 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

63/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ a Wass Albert Művelődési Központ és Könyvtár igazgatói 

beosztására kiírt pályázatot eredményesnek nyilvánítja;  
2./ az intézmény igazgatójának 2014. június 1-től 2019. május 

31-ig tartó határozott időre Tarnavölgyi László, 2760 
Nagykáta, Kázmér u. 57. szám alatti lakost nevezi ki, és 
megbízza az intézmény vezetésével; 
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3./ bérét a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. törvényben, valamint annak a közművelődési és 
közgyűjteményi intézményekben történő végrehajtásáról 
szóló 150/1992. (XI. 20.)  Kormányrendeletben foglaltak 
szerint, vezetői pótlékát pedig a pótlékalap 400 %-ában 
állapítja meg; 

4./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 

Határidő: 2014. május 31. 
Felelős: polgármester 
 

Horinka László polgármester: A megválasztásodhoz gratulálunk. A pályázatodban leírt 
problémákat szeretnénk kezelni, orvosolni. Amit elmondtam megismétlem: szívet ne kérj, ha 
csak utasításra megy valami, akkor azt is megtesszük, ez gyakran nem megy másként. 
Tarnavölgyi László intézményvezető: Azt kell eldönteni, mik az elvárások, mik azok, 
amiket nem tudunk teljesíteni. Azt nem várhatjuk el, hogy még plusz embert vegyünk fel. 
Ennyi energiánk van, ennyit tudunk teljesíteni. Ne essünk annak a csapdájába, hogy nem 
tudunk megvalósítani dolgokat. 
 
/18:25 Tarnavölgyi László igazgató és Füles József ügyvezető távozik az ülésről./ 
 
8. NAPIRENDI PONT 
Gyalogátkelőhelyek szabályossá tételére vonatkozó kötelezés 
 
Horinka László polgármester: A PTÜB tárgyalta, egy olyan javaslatot tettek, hogy 
próbáljunk a közúttal egy egyeztetést kezdeményezni, egy elfogadható megoldás érdekében. 
Elég drága megoldások kerültek szóba.  
Tóth Krisztina jegyző: A védő előtti átkelővel van a legnagyobb gond, pedig amikor azt a 
zebrát odafestették, akkor is ott volt a bejáró. 
Katus Norbert OMSB elnök: A bizottság azt is javasolta, hogy próbáljunk ügyiratot találni, 
amiben engedélyezték. 
Balog Mónika: A bejárat mindig a Pesti doktor felől volt, nem onnan. 
Horinka László polgármester: A bizottsági ülésen is elmondták, hogy amikor az épület ott 
volt akkor is volt bejáró. A helyszínen lehetne jól látni, hogy a rendelő felől pont a mi utunkra 
vezet rá a zebra. Egy kicsit arrébb kell tenni az átereszt, és megmaradhat a bejáró. 
Tóth Krisztina jegyző: Minden megoldás pénzbe kerül, csak az nem, ha azt a bejáratot 
lezárjuk.  
Horinka László polgármester: Az embereknek nem fog tetszeni. 
Balog Mónika: Szinte biztos vagyok benne, hogy ott nem volt bejárat. Ráadásul a két bejárat 
között van a buszmegálló, sok a veszélyhelyzet.  
Horinka László polgármester: A kapubejárót is arrébb lehet vinni. Ki lehet hívni a közutat, 
ha tudunk valamilyen iratot találni, akkor arra tudunk hivatkozni. Ha tíz éve jó volt, akkor 
most miért nem jó? 
Cseri Péter alpolgármester: Szerintem több mint 10 éve van már így. 
Katus Norbert OMSB elnök: Az átereszt nem kell engedélyeztetni? 
Cseri Péter alpolgármester: De kell. 
Horinka László polgármester: Keskeny a bejárat, ezt már Laczkó doktornő is mondta. Mi 
legyen, kimenjünk megnézni?  
Tóth Krisztina jegyző: Szerintem most fogadja el a Képviselő-testület ezt a határozatot, mert 
az átkelőhelyek fénymérésével kapcsolatos jegyzőkönyvek június 1-jén határidősek, a többi 



11/14 

csak októberben, ráadásul ennél csak feljebb mehetnek a költségek, mert ez az előterjesztés 
most csak a minimálisan szükséges feladatokat tartalmazza. Ha az áteresz vagy az átkelő 
áthelyezése mellett marad a testület, az ennél sokkal többe fog kerülni. 
Horinka László polgármester: Fogadjuk el a határozatot, azzal, hogy a fő utcai átkelőhellyel 
kapcsolatban a PTÜB-nek javasolunk egy helyszíni szemlét 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

64/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pest 
Megyei Kormányhivatal Közlekedési Felügyelőségének 
kötelezése alapján úgy dönt, hogy 
1./ a településen található 4 db gyalogos átkelőhely 

szabályossá tételéhez szükséges munkálatokat – az építési 
jellegű tevékenységeket a TÁVÜSZ Kft. kivitelezésében – 
elvégezteti; 

2./ az ehhez szükséges 419.000,- Ft összeget a költségvetés 
általános tartalék keretének terhére biztosítja; 

3./ felkéri a PTÜB-t, hogy helyszíni szemlén vizsgálja meg a 
Fő utca 47. szám előtti átkelőhely szabályossá tételének 
lehetőségeit; 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: 2014. október 1. 
Felelős: polgármester, PTÜB elnöke 

 
9. NAPIRENDI PONT 
Az önkormányzati lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek 
bérletéről és elidegenítéséről szóló önkormányzati rendelet 
módosítása 
 
Horinka László polgármester: Hiányossága volt ez eddig a rendeletünknek. Van-e kérdés, 
hozzászólás? Aki egyetért a rendeletmódosítással, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
9/2014. (...) önkormányzati rendelete  

az önkormányzati lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek 
bérletéről és elidegenítéséről szóló 10/2011. (IV. 20.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 
 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésével, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
13. § (1) bekezdésével, valamint a lakások és helyiségek bérletére, valamint elidegenítésükre 
vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvénnyel keletkeztetett 
felhatalmazással, illetve feladatkörében a következőket rendeli el: 
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1. §  

 
Az önkormányzati lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérletéről és 
elidegenítéséről szóló 10/2011. (IV. 20.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: Lr.) 1. § (1) 
bekezdésében a „bérletére” szövegrész helyébe a „hosszú távú (6 hónapot meghaladó) 
bérletére”. 
 

2. §  
 
A Lr. 7. § (2) bekezdése a következő szövegrésszel egészül ki: „Közérdekű cél érdekében, 
szolgálati lakásként való bérbeadás esetén a Képviselő-testület – az érintett bizottságok 
javaslata alapján – legfeljebb 50 % bérleti díj kedvezményt biztosíthat a bérlő számára.” 
 

3. §  
 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd a hatálybalépését követő napon 
hatályát veszti.  
 
 
Sülysáp, 2014. május 15. 
 
 
 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
10. NAPIRENDI PONT 
Szolgálati bérlakás (Szent István tér 17/a.) bérlőkijelölés ügye 
 
Horinka László polgármester: Az új védőnőnek adnánk bérbe a lakást 25 % bérleti díj 
kedvezmény biztosítása mellett. Ha útiköltség térítést fizetnénk neki Budapestről, az jóval 
több lenne. Emellett az ESZB-nek volt egy javaslata, hogy csak addig az időpontig adjuk ki, 
míg nem lesz új gyerekorvosunk. Tegyünk-e bele a szerződésbe ezt a kitételt, vagy majd erről 
tárgyalunk, ha odaérünk? 
Szücsi Csaba ESZB elnök: Azért gondoltuk, mert most védőnőre van szükség, októbertől 
pedig gyerekorvosra lesz szükségünk. Amikor a rendelőt építették, feltehetőleg a 
gyermekorvosnak szánták a szolgálati lakást. Jobb, ha ott lakik, hiszen nem kell máshonnan 
bejönnie a rendelőbe, ha egy rosszullétet vagy balesetet kell ellátni. 
Balog Mónika: Balog doktornő is úgy szokta megoldani, hogy bejön a rendelőbe. 
Horinka László polgármester: Szerintem most ne kössük ezt ki, főleg, hogy egyik érintett 
szándékait sem ismerjük, sőt egyik érintettet még konkrétan nem is ismerjük. Ha odajutunk, 
megbeszéljük. Ha nincs más, akkor aki egyetért azzal a javaslattal, hogy Nagy Évát jelöljük ki 
bérlőnek, és adjunk neki 25 %-os bérleti díj kedvezményt, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

65/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
önkormányzati lakások és nem lakás céljára szolgáló helyiségek 
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bérletéről és elidegenítéséről szóló 10/2011. (IV. 20.) 
önkormányzati rendelet alapján 
1./ az önkormányzat tulajdonában álló Sülysáp, Szent István 

tér 17/a. szám alatti bérlakást szolgálati lakásként kívánja 
hasznosítani, 

2./ a lakás bérlőjének Nagy Éva 1125 Budapest, Diana u. 41. 
szám alatti lakost jelöli ki 2014. június 1-jétől a szolgálati 
lakásra jogosító védőnői munkakörének fennállása idejére; 

3./ részére a mindenkori bérleti díjból 25 % kedvezményt 
biztosít; 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: 2014. május 31. 
Felelős: polgármester 

 
11. NAPIRENDI PONT 
Sülysáp Környéki Szociális Szolgáltató támogatási kérelme az 
Erzsébet tárborhoz 
 
Horinka László polgármester: Mindennel együtt 95 ezer forint támogatást kérnek, az idén 
polgármesteri keret ettől kevesebb, ezért mondtam, hogy hozzuk be a testület elé. Ha az áfát 
nem számolod, akkor 6 ezer forint gyerekenként.  
Balog Mónika: Amíg a bizottság feladata volt a segélyek elosztása, akkor 60-70 ezer forint 
volt az egész havi keretünk, ez egy kicsit furcsa nekem. Tavaly jóval kevesebb volt az igény.  
Horinka László polgármester: Támogassuk, azt javasolom.  
Tóth Krisztina jegyző: Milyen keretből? 
Horinka László polgármester: Szociális támogatásból. 
Tóth Krisztina jegyző: Tehát 95 ezer forinttal megemeli a testület a szociális keretet? 
Horinka László polgármester: Igen. Aki egyetért ezzel, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

66/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ támogatja 13 sülysápi gyermeknek a Sülysáp Környéki 

Szociális Szolgáltató által 2014. június 29. – július 4. 
közötti időszakra elnyert Erzsébet-tábori üdülésben való 
részvételét; 

2./ a szükséges 95.500,- Ft összegű támogatást a költségvetés 
szociális ellátások keretéből, annak az általános tartalék 
keret terhére történő megemelésével biztosítja; 

3./ felkéri a polgármester, és a jegyzőt a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: 2014. augusztus 31. 
Felelős: polgármester, jegyző, intézményvezető 

 
12. NAPIRENDI PONT 
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Egyebek 
 
Horinka László polgármester: Egy témám lenne még. Megkeresett egy úr, aki létrehozott 
egy klasztert a térség fejlesztése céljából. Több település benne van már a tápiómenti 
térségből. Ennek van egy 80 ezer forintos regisztrációs díja és havi 15 ezer forint a tagsági díj. 
Én úgy látom, jelenleg önállóan is megtaláljuk azt a nem túl sok lehetőséget, ami van, ha 
szükséges volt, társulni is tudtunk a környező településekkel. A kérdésem az, hogy mi a 
véleményetek, belépjünk-e?  
Balog Mónika: Én nem támogatnám. 
Horinka László polgármester: Aki a belépés mellett szavaz, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 2 igen szavazattal, 5 ellenszavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 

67/2014. (V. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határoz, hogy Sülysáp Város Önkormányzata nem csatlakozik a 
Tápióvidéki Bioenergetikai és Környezetvédelmi Klaszterhez. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Horinka László polgármester: Van-e még valami? 
Cseri Péter alpolgármester: A csarnok zuhanyzója minősíthetetlen állapotban van, 
használhatatlan. Fix zuhanyrózsa kellene, intézkedjetek, ha lehet. 
Pálinkásné Petik Éva: Ebben a hónapban lesz-e valami a növényszigetekből?  
Balog Mónika: Honnan veszik ezeket a növényeket?  
Horinka László polgármester: A telephelyen nevelik. Hamarosan kiültetik az új 
növényeket.  
Balog Mónika: Legalább itt a központban kellenének szebb növények. Más településeken a 
városközpontokra sokkal több figyelmet fordítanak. Legalább itt legyen szép, ide áldozzunk! 
Horinka László polgármester: Ha nincs más egyebekben, mindenkinek köszönöm a 
munkát, az ülést bezárom.  
 

 
k.m.f. 

 
 
 

 Horinka László Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 
 
 
 

 Pálinkásné Petik Éva Szücsi Csaba 
 települési képviselő települési képviselő 
 


